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ŠTEFAN TROBIŠ

Naš prvi urednik
Štefan Trobiš urednik nekdanje Moščanske kronike in prvi

glavni urednik Moščanske skupnosti, pruznujc 13. decembra
75. rojstni dan. Tako visok življenjski jubilej pa je seveda pri-
ložnost za pogovor. Toda Štefan Trobi, živahen, Jelaven, pri-
zadeven, tak je bil namreč vedno, nerad govori o svojem počet-
ju.

»Zdravje mi še dopušča, da
lahko v svojem okolju druž-
benopolitično delujem in ak-
tivno sprerriljam vsa naša do-
gajanja,« je povedal. »Vesel'
sem vsakega našega napred-
ka, hkrati pa me vznemirjajo
nekateri negativni pojavi, do
katerih prihaja v naši družbi.
Na primer: naš tisk piše, da
tudi v nerazvitih občinah ra-
stejo milijarderji kot gobe po
dežju. Zgubarji menda povi-
šujejo osebne dohodke prek
dogovora, blago čaka v trgo-
vinah na višje cene in podob-
no. Takšno pavšalno pisanje
nima pravega uspeha, le ra-
zburja ljudi.«

In še našteva primere, za ka-
tere misli, da bi jih v naših ča-
sopisih inrevijah morali bolje
obrazložiti. »O usodi filma
Dražgoška bitka še do danes
nismo dobili pravega odgovo-
ra, pa tudi resnični krivci niso
ugotovljeni. Na zvezni ravni
so sklenili, da bodo tiste de-
lovne organizacije, ki so neu-
pravičeno dvignile cene svo-
jim izdelkom, morale le-te
znižati. Tak primer pa doslej
še ni bil objavljen. Kmetijstvo
je sedaj naša prednostna pa-
noga. Kaže pa, da vse to, kar z
rokami naredimo, z ... po-
dremo, saj zdaj ni umetnih
gnojil, ni goriva, ni rezervnih
delov, ni zaščitnih sred-
stev...«

»Ne mislim pa,« pravi Šte-
fan Trobiš, »da si nihče ne
prizadeva, da bi se stvari bolje
urejale, vendar menim, da je
premalo premišljenih ukre-
pov in premalo doslednosti,
pa tudi premalo tistih, ki se za
vse to res zavzemajo. Vse te
negativne pojave navajam z
željo, da bi takih primerov
bilo vse manj, da bi se naša

družba hitreje razvijala v or-
ganizirano in samoupravno
socialistično družbo, kakršno
smo imeli v mislih ves čas naše
borbe in tudi danes ne odsto-
pamo od nje.«

Štefan Trobiš ima v oBčini
in v mestu razne zadolžitve. Je

Štefan Trobiš
podpredsednik občinskega
društva upokojencev, pred-
sednik društva upokojencev
Moste, predsednik hišnega
sveta stolpnice, v kateri sta-
noje.. »Toda saj ni potnemb-
no, le kaj bi vse našteval,«
reče. In ko ga vprašamo, kaj
počenja v času, ko se ne uk-
varja s prej omenjenimi dolž-
nostmi, pove, da rad dela na
vrtu, pogostokrat zahaja tudi
na Golovec. Vendar v zadnjih
mesecih vse manj. Ni časa. In
spet reče: »Vse to ni po-
membno!« Pomembno pa je,
da bi bili vsi pripravljeni sode-
lovati, da bi vsi s svojim rav-
nanjem prispevali k naši
zdajšnji najpomembnejši na-
logi — gospodarski stabiliza-
ciji.

Štefanu Trobišu želimo še
veliko zdravih, uspešnih, de-
lovnih let! D. J.


